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Podkladový materiál pro 18. jednání RM dne 5. 10. 2020

Číslo bodu: 6
Název bodu: Informace o setkání vedení města s obyvateli sídliště Střed
Zodpovídá: Mgr. Milan Čigáš
Zpracoval/a/i: Irena Vodičková
Konzultoval/a (s
kým):

Čigáš Milan, členové RM přítomní setkání: Krejza Karel, Wünsch
Lukas, Lončák Radek, Hošek Petr, Hrbek Filip

Důvodová zpráva:

Po schválení RM harmonogramu setkání s obyvateli se ve čtvrtek 24. září 2020 konalo od 18 hodin
první takové setkání na sídlišti Střed za účasti 1. místostarosty Karla Krejzy, 2. místostarosty Lukase
Wünsche a členů RM Radka Lončáka, Filipa Hrbka a Petra Hoška s cílem prodiskutovat další
revitalizaci vnitrobloku sídliště.

Akci organizačně zajistilo Zdravé město Litoměřice, lavičky zajistila Zahrada Čech.

Setkání s obyvateli bylo komunikováno prostřednictvím městských dostupných médií - Radničního
zpravodaje, výlepu plakátů na výlepových plochách města a městských příspěvkových organizací,
mobilního rozhlasu, sociálních sítí - FB města a Zdravého města a dalších. Pozvání bylo také zasláno
jednotlivým společenstvím vlastníků prostřednictvím jejich správce většiny SVJ v Litoměřicích. Na
akci dorazilo přibližně 20 obyvatel této lokality.

Setkání navazovalo na první setkání, které se konalo 11. září 2019 a které bylo iniciováno obyvateli
sídliště z důvodu častého hluku v podvečerních hodinách, který způsobovala mládež, která se
pohybovala především na bývalém hřišti mateřské školy. Na základě stížností byla na hřišti
provedena úprava zeleně, prostor byl prosvětlen, byl odstraněn plot a živý plot a odstraněny rozbité
hrací prvky (klouzačka, dopadová plocha, ...). Ještě je třeba dokončit odstranění kovových úchytů po
již odstraněné klouzačce (jsou nebezpečné). Přítomní byli informováni, že město připraví i na základě
jejich návrhů variantní řešení úprav vnitrobloku, které bude obyvatelům této části představeno k
diskuzi.

Dovolím si doplnit, že se nikdo nezabýval kategorií teenagerů, kteří nemají prostor a zázemí
(klubovnu) pro vlastní vyžití, kam by se mohli v případě nepříznivého počasí uchýlit. I proto je mnozí
občané na sídlištích vnímají jako "narušitele klidu", když si hledají prostor pro setkávání mezi
bytovými domy.

Při diskuzi byly občany navrženy další úpravy a doporučení:

obnovit dětské hřiště (nezapomenout na klouzačku)
doplnit prvky pro menší děti ve věku 0-10 let
odstranit železa po klouzačce
chybí (městský) policista (i PČR)
řešit hluk mezi 22. – 24. hodinou
ostříhat dorůstající křoví na hřišti

Dále členové RM diskutovali s přítomnými o dalších tématech se vztahem k sídlišti (doslovný přepis):

parkování na sídlišti
řešení prostoru mezi kruhovým objezdem a diskotékou z pohledu nových možných parkovacích
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míst
hluk z diskotéky
zjistit možnost odkupu objektu diskotéky
čištění/čistota popelnic
výjezd z Liškovy ke kontejnerům
bezpečnost + světlo
konzumace alkoholu na veřejnosti
neestetičnost prostředí
protihluková stěna
kola v jednosměrkách
zjednosměrnění ulic/více parkovacích míst
jízda v jednosměrkách v protisměru
prověřit závazek veřejné služby - toalety
čištění vnitrobloku (chodníky) - neprobíhá

V druhé části setkání měli přítomní možnost přidělit dva body pro ně nejdůležitějším tématům s
tímto pořadím (ostatní náměty body neobdržely):

1. parkování na sídlišti - 15 bodů
2. málo prvků pro malé děti 0-10 let - 10 bodů
3. hluk z diskotéky - 9 bodů
4. zjistit možnost odkupu objektu diskotéky - 3 body
5.-7. hluk mezi 22. – 24. hodinou - 1 bod
5.-7. neestetičnost prostředí - 1 bod
5.-7. zjednosměrnění ulic/více parkovacích míst - 1 bod

Po vyhodnocení již vzhledem k denní době probíhaly individuální rozhovory a oficiální část byla
ukončena.

Návrh Usnesení:

usnesením č. ../18/2020

RM
bere na vědomí předloženou zprávu

V Litoměřicích 29.09.2020

Předkládá/jí: Mgr. Milan Čigáš (tajemník)


